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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 2 til aktstykke 137, som Finans-

udvalget har stillet til justitsministeren den 15. april 2020. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
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Spørgsmål nr. 2 til aktstykke 137

”Vil ministeren overveje at flytte kvinderne til besøgeloka-

ler/lejligheder tættere på, når de skal have samvær med deres 

børn, jf. at f.eks. Nyborg Statsfængsel har ledig besøgskapacitet, 

og oplyse om de indsatte kan tillades videokommunikation af 

samme årsag?”

Svar:

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har Justitsministeriet indhentet en 

udtalelse fra Direktoratet for Kriminalforsorgen, der har oplyst følgende, og 

hvortil jeg kan henholde mig: 

”Direktoratet for Kriminalforsorgen kan oplyse, at der ikke for 

tiden er overvejelser om at flytte kvinderne til andre fængsler, 

når de skal have samvær med deres børn eller at tillade vi-

deokommunikation. 

Det skyldes, at der vil blive etableret tilstrækkelig med besøgs-

faciliteter i Jyderup Fængsel, ligesom der er en bred vifte af ord-

ninger, der understøtter de indsattes muligheder for at opret-

holde kontakten med deres børn. Der henvises i den forbindelse 

til den samtidige besvarelse af spørgsmål 1.”
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